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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

28/22 Regnskapsrapport 1-3 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.04.2022 28/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd tar regnskapsrapport første kvartal til orientering. 
 
Møtebehandling 

Rådet har ingen videre kommentar til rapporten. 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd tar regnskapsrapport første kvartal til orientering. 
 

 

 

29/22 Vurdering av Åpen kirke sommeren 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.04.2022 29/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd ønsker å holde Åpen kirke sommeren 2022 etter mal fra 
tidligere år, med dåpsutstilling som et supplement til arrangementet. Rådet ønsker 
ikke å søke på utlyste midler fra Bispekontoret til dette.  
 
Møtebehandling 
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Menighetsrådsleder presenterte hvordan åpen kirke har vært gjennomført tidligere, 
og sokneprest Ole Jacob Nyhus snakket om dåpsutstillingen som skal stå fremme i 
kirken gjennom perioden. Det ble også informert om at det er avtalt vertskap for uke 
29 og 30. Administrasjonen jobber videre med vertskap for de resterende ukene (uke 
27 og 28). Gjøvik menighetsråd ble ellers oppfordret til å komme med forslag hvis de 
vet om noen som kunne tenke seg oppgaven. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd ønsker å holde Åpen kirke sommeren 2022 etter mal fra 
tidligere år, med dåpsutstilling som et supplement til arrangementet. Rådet ønsker 
ikke å søke på utlyste midler fra Bispekontoret til dette. 
 

 

 

 

30/22 Frivillige medarbeidere ved gudstjenester Gjøvik 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.04.2022 30/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd behandler saken om frivillige medarbeidere ved gudstjenester, 
og vedtar følgende: 
 
Møtebehandling 

Saken ble delt opp i følgende underpunkter: 
o Medarbeidere til gudstjenester ifølge liste; rådsmedlemmene satte seg 

opp på ulike datoer. Sekretær sender ut listen til øvrige frivillige. 
o Vertskap på sommerkonserter (liste med datoer ble lagt frem); 

Rådsmedlemmene satte seg opp på ulike datoer også her. Sekretær 
sender ut liste som inkluderer sommerkonsertene til øvrige frivillige. 

o Frivillige til trosopplæringen ifølge årshjulet (herunder vår, sommer og 
høstplan for 2022) samt diakoni; Rådsleder fortalte om de ulike 
tiltakene som har vært arrangert hittil i år. Det har vært mye nå på våren 
– noe fordi arrangementer har blitt tatt igjen etter koronaen. Viktig å 
huske på at det er rådet som har ansvar for å sette opp vertskap på 
disse arrangementene, men det er ikke nødvendigvis rådsmedlemmene 
som skal fylle alle oppgaver. Gjøvik menighet har flere frivillige å spille 
på, og det vil være en stor fordel å delegere ut oppgaver slik at det ikke 
blir for mye på få personer. Det er flere måter å fylle 
vertskapsoppgavene, og et forslag er at to fra rådet tar ansvar for å fylle 
vertskapslista for sommerlørdagene. Det ble ikke vedtatt at rådet 
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ønsker å gjøre det på denne måten, men dette kom som et innspill i en 
god og konstruktiv drøfting av saken. 

o Det gis rom til å snakke om hvordan få flere frivillige; Det har vært 
mange oppgaver for rådet/frivillige i år, og det uttrykkes at det for noen 
kan oppleves som for mye ansvar og oppgaver. Flertallet i rådet 
uttrykker likevel at det er ønskelig å gjennomføre disse 
arrangementene, da disse viser Gjøvik menighet på en god måte både 
innad og utad. Fastesamlingene og sommerkonsertene ble her nevnt 
spesielt som positive tiltak, selv om disse krever en del ressurser mtp 
vertskap. Gjøvik menighetsråd ser frem til frivilligfesten 9. mai. 
Menighetsrådet ønsker å vise alle frivillige at det settes stor pris på 
innsatsen til den enkelte. En slik fest vil også vise hvor mange det er 
som står sammen om de ulike oppgaver i Gjøvik menighet – og kanskje 
også føre til at flere ønsker å engasjere seg. 

 
 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd behandler saken om frivillige medarbeidere ved gudstjenester, 
og vedtar følgende: 

- Medlemmer av Gjøvik menighetsråd har satt seg opp på ulike oppgaver på ulike 
datoer. Gudstjenesteliste sendes videre ut av sekretær til øvrige frivillige for å fylle 
oppgavene gjennom sommeren. 

- Gjøvik menighetsråd setter stor pris på alle frivillige som bidrar i ulike oppgaver i 
menigheten, og jobber videre bl.a. med frivilligfesten for å feire denne frivilligheten og 
gleden over å stå sammen om det viktige og gode arbeidet som gjøres i Gjøvik 
menighet. 

 

 

 

31/22 Evaluering Fasteaksjonen 2022 Gjøvik sokn 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.04.2022 31/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd har etter evaluering av Fasteaksjonen 2022, kommet frem til at: 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd evaluerte fasteaksjonen over tre punkter; 
- I forkant 
- Gjennomføring 
- I etterkant. 
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I forkant av fasteaksjonen var det noe usikkerhet over hvem som hadde ansvar for 
hva. Den første informasjonen fra trosopplæringen ble bare sendt ut til prester, og 
det ble påpekt at menighetens KN-kontakt burde vært inkludert allerede her. Det 
uttrykkes samtidig forståelse for at trosopplæringen har vært litt forsinket i og med at 
alt av arrangementer startet opp igjen etter koronaen omtrent på samme tidspunkt.  
 
Konfirmantenes forberedelser av aksjonen der de samler navn på venner og kjente 
de kan ringe, fungerte bra. I tillegg var telefonnummer samlet på forhånd fra andre i 
menigheten. Ringelisten har ligget bakerst i kirken noen uker før aksjonen, slik at det 
har vært mulighet for å skrive seg på etter gudstjeneste. Konfirmantene hadde derfor 
mange de kunne ringe. 
 
Det var på forhånd knyttet noe spenning til den tekniske løsningen med spleis, da det 
kan være flere på ringelisten som opplever det tekniske som vanskelig. Om det gis 
på spleis eller vipps, er det viktigste tross alt at det blir samlet inn penger til et godt 
formål. 
 
Gjennomføringen av aksjonen ble veldig positiv. Det var god stemning blant 
konfirmantene, bollebakst til arrangementet var en viktig trivselsfaktor og selve 
resultatet av aksjonen ble svært godt; kr. 48 715. De frivillige ved arrangementet 
observerte at flere konfirmanter sa tydelig at «dette er gøy», og noen ville til og med 
vippse av egne penger for å få søylene til å gå ytterligere opp. Her ser man den 
positive effekten av den tekniske løsningen med søyler i sanntid. 
 
Aksjonen ble presentert i en direktesending fra Hunn kirke. Denne kunne med fordel 
vært strammet opp noe, og konfirmantene burde fått bedre tid til å ringe rundt. Noen 
konfirmanter valgte å sende sms i stedet for å ringe, da de var mer komfortable med 
denne kommunikasjonsformen. Her poengteres det viktigheten av at konfirmantene 
blir forelagt en presis tekst – dette gjelder uansett om de ringer eller om de sender 
sms.  
 
Bemanningen under arrangementet var litt snau, men det gikk akkurat. Det var Marit 
Skjel, Kirsten Aarflot, Leif Konrad Storaas og Ole Jacob Nyhus som var til stede som 
vertskap. 29 konfirmanter deltok på aksjonen. 
 
I etterkant av aksjonen ønsker rådsleder å understreke at dette er menighetens 
internasjonale diakonale aksjon. Dette budskapet bør heves høyt opp, slik at 
menigheten virkelig bevisstgjøres viktigheten av fasteaksjonen. Det er også viktig at 
konfirmantene selv vet hvorfor de samler inn penger. Det skal gi mening for dem 
utover det å bare samle inn penger. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd har i møtet 20.04.2022 evaluert fasteaksjonen, og sekretær bes 
oversende evalueringen til trosopplæringen. 
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Orienteringssaker 

32/22 Orienteringer i menighetsrådsmøtet 20.04.2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.04.2022 32/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd tar sakene til orientering. 
 
Møtebehandling 

Sokneprest Ole Jacob Nyhus begynte med å orientere om arbeidet med valg av ny 
biskop. Fristen for å fritt melde inn kandidater er i dag, 20.04.22. Menighetsrådene 
kan melde inn kandidater til supplerende nominasjon fram til 09.09.2022. 
Menighetsrådene skal så være med å stemme på ny biskop. 
 
Soknepresten orienterte også om arbeidet med felles kirkedag på Kristi 
Himmelfartsdag. Noen vil gå ruten fra Gjøvik til Bråstad i forkant av dagen for å gjøre 
seg kjent med veien. Det kan være langt for noen, men det vil være mulighet for å 
hoppe inn undervegs, eller møte opp direkte i Bråstad kirke. Det uttrykkes også at 
det er positivt på flere måter om noen møter direkte i Bråstad kirke, da det vil være 
god bruk for skyss-muligheter ned igjen etter at arrangementet er over. Bråstad står 
for serveringen, og Gjøvik menighetsråd avventer tydelig, konkret beskjed hvis det 
skal være noe bistandsbehov. 
 
Sekretær sender ut sommerlørdag-programmet til rådsmedlemmene i etterkant av 
møtet. Økonomistatusen for arrangementet ble også nevnt, og sommerlørdag vil 
komme med som egen sak i neste møte. 
 
Arbeidet med frivilligfesten er kommet godt i gang. Det er sendt ut et «varsel om at 
invitasjon kommer» til mange allerede, og det antydes at det kan komme rundt 60 
gjester. Dag Landmark og Ole Jacob Nyhus oversender lister til sekretær som lager 
fullstendig adresseliste. Invitasjon sendes ut, og det bes om tilbakemelding innen en 
gitt frist. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd tar sakene til orientering. 
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Eventuelt 
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